
1 

 

 

 
 

___________________________________________________________________________

          

 

Protokół z posiedzenia on-line Rady Dydaktycznej Wydziału Nauk 

Ekonomicznych Uniwersytetu Warszawskiego  

 

z dn. 1 grudnia 2021 r. 

 

Posiedzenie Rady Dydaktycznej w dniu 1 grudnia 2021 r. zaplanowane zostało w  

formie spotkania on-line na godz. 13:15. Odbyło się ono w wyznaczonym dniu oraz  

godzinie na platformie Zoom. Spotkaniu przewodniczyła Prodziekan ds. studenckich  

dr Dominika Gadowska-dos Santos. 

 

Przed posiedzeniem członkom Rady Dydaktycznej przesłana została ramowa 

agenda spotkania, protokół z poprzedniego posiedzenia, projekt uchwały nr 37 Rady 

Dydaktycznej Wydziału Nauk Ekonomicznych Uniwersytetu Warszawskiego z dnia 1 

grudnia 2021 r., projekt nowego opisu praktyk zawodowych oraz materiał roboczy do 

dyskusji nad zmianami programowymi na studiach pierwszego stopnia specjalności 

Ekonomia Międzynarodowa. 

 

 Z posiedzenia Rady Dydaktycznej w dniu 1 grudnia 2021 r. zostało 

sporządzone nagranie dla celów przygotowania protokołu. 

Zgody na nagranie udzielili wszyscy uczestnicy posiedzenia. 

 

Podczas posiedzenia nieobecni byli: 

 

- dr Maria Ogonek 

 

- dr Marcin Chlebus 
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__________________________________________________________________________ 

 

Agenda posiedzenia:  

1. Przyjęcie porządku obrad  

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia  

3.  Zmiany w harmonogramie rekrutacji w roku akademickim 2022/23. 

4.  Konkurs im.Semkowa. 

5.   Dyskusja nad zmianami w programach studiów. 

6.   Sprawy różne. 

___________________________________________________________________________ 

 

Ad 1. 

 

Głos w sprawie przyjęcia porządku obrad oddało 18  osób. Wszystkie głosy były 

głosami za przyjęciem porządku obrad. Porządek obrad przyjęto. 

 

Ad 2. 

 

Do protokołu z poprzedniego posiedzenia Rady Dydaktycznej nie zgłoszono 

korekt. Głos w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniego spotkania oddało 18 osób. 

Wszystkie głosy były głosami za przyjęciem protokołu. Protokół został przyjęty. 

 

Ad 3. 

 

Następnie Prodziekan dr Dominika Gadowska-dos Santos przeszła do kwestii 

Uchwały nr 37 w sprawie zmiany uchwały nr 32 RD WNE UW z dnia 19 maja 2021 r. 

w sprawie harmonogramu rekrutacji 2022/2023. Proponowana zmiana dotyczyła 

rezygnacji z tury wiosennej czyli kwietniowo-majowej, przeznaczonej dla studentów 

stacjonarnych II stopnia w języku angielskim. Głos w sprawie zmian w harmonogramie 

rekrutacji w roku akademickim 2022/23 oddało 19 osób. Wszystkie głosy były głosami 

za przyjęciem zmian. 
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Ad 4. 

 

W kolejnym punkcie omówiono szczegółowo plany zmian w programach 

studiów. Na początku Prodziekan dr Dominika Gadowska-dos Santos przedstawiła 

propozycję przeniesienia praktyk zawodowych na 3 rok studiów licencjackich.  

 

Głos w dyskusji zajęli: 

- dr Dagmara Mycielska 

- prof. dr hab. Janusz Kudła 

- dr hab. Renata Gabryelczyk 

- dr hab. Agnieszka Kopańska 

- dr hab. Anna Białek Jaworska 

- Hanna Firkowska 

- dr Katarzyna Peryt-Kowalska 

 

Jeśli chodzi o inne zmiany w programach, projekty zmian zgłosiły dr hab. 

Agnieszka Kopańska (Finanse Publiczne i Podatki, I stopień), dr Dagmara Mycielska 

(Ekonomia Międzynarodowa I stopień) i dr Aneta Dzik Walczak (Informatyka i 

Ekonometria, II stopień). Propozycje w zmianach FPiP zostały szczegółowo 

przedstawione także na poprzednim zebraniu.  

 

Głos w dyskusji zabrali: 

- dr Dominika Gadowska-dos Santos 

- dr hab. Leszek Wincenciak 

- Hanna Firkowska 

- dr Paweł Sakowski 

 

 

Ad 5. 

 

W punkcie piątym Prodziekan dr Dominika Gadowska-dos Santos omówiła 

kwestię prac zgłaszanych do konkursu im. Semkowa. Postanowiono przekazać do 

drugiego etapu konkursu wszystkie prace, które otrzymały łącznie 5,5 pkt i więcej – 8 

prac.   
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Głos w dyskusji zabrali: 

- dr hab. Agnieszka Kopańska 

- dr Dagmara Mycielska 

- prof. dr hab. Janusz Kudła 

Ad. 6 

W sprawach różnych poruszono następujące kwestie: 

- kontynuacja nauki w trybie zdalnym 

- Szlachetna Paczka WNE 

Głos w dyskusji zabrali: 

- Hanna Firkowska 

- dr Dominika Gadowska-dos Santos 

- dr Katarzyna Peryt-Kowalska 

- Michał Kunstler 

- dr hab. Leszek Wincenciak 

- dr Dagmara Mycielska 

- dr hab. Agnieszka Kopańska 

- dr hab. Anna Białek-Jaworska 

- prof. dr hab. Janusz Kudła 

/Protokół sporządziła Paulina Bujalska/ 


